
Dansk Sankt Bernhard Klub 
Bestyrelsesmøde:  Den. 03.12.2024 

Deltagere:  Alle 

Dagsorden 

1. valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. valg af referent  

Jacob 

3. godkendelse af dagsorden 

OK 

4. godkendelse af sidste referat   

OK 

5. opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte)  

Ingen har endnu tilkendegivet, at de ikke ønsker at modtager bladet fysisk. 

Endelig tilpasning af tekst til lovændringen udfærdiges. 

Vedr. repræsentantskabsmøde, kursus og foredrag i DKK-regi foregår i 

Skælskør. Lise-Lotte repræsenterer klubben. Der er mulighed for at deltage i 

workshops med flere deltagere end én fra hver klub. Vi ser nærmere på det, 

når workshops er udbudt mere præcist. 

Vedr. generalforsamlingen skal der snart være en afklaring om hvorvidt der 

genopstilles til bestyrelsesposterne.  

Der skal være opmærksomhed på, at indmeldelse af hvalpekøbere tilgår 

Betina som den første.  

6. økonomi ved kassereren  

Kort gennemgang og en tilretning af en enkelt post med en slåfejl. 

7. avl og sundhedsudvalget   

8. udstillingsudvalget  

Ser ud til et lille til moderat overskud på juleudstillingen.  

Mangler kun regning for rosetter. Regning for hallen er kommet.  

Der er spurgt til to dommere til Tornby – en har svaret ja tak.  

Vi skal have kigget på dommerpåsætning til Flakkebjerg. Jacob arbejder på 

det. 



9. aktivitetsudvalget 

Bestyrelsen har modtaget besked om afholdelse af Bernhard-træf hos Anny 

Meyhoff. Vi synes det er en rigtig god idé.  

10.  Klubbens medier 

Næste klubblad er i opstart. Der skal denne gang være beretning, nye 

champions, regnskab, indkaldelse til generalforsamling mv.  

11.  Næste leder   

Betina har den 

12.  næste møde  

7. januar 2025 kl. 19.00 

13. eventuelt     

Vi er enige om, at vi har en god og velfungerende bestyrelse.  

Vi kan hver især bidrage med forskellige syn på tingene og dermed kvalificere 

vores beslutninger. 

 

 

 

 


